
dr Krystian tr uczak

Radny Rady Miasta

Wloclawek

Woclawek. dn. 31.09.2018 r.

Prezyden!

dr Marek Wojtkowski

Interpelacja

zwtacam sig z uprzejm4 prodb4 o informacjg dotycz4c4 mozrwosci odswie2enia
znak6w poziomych na drogach w Michelinie.

Proszg o odmalowanie pas6w na przejSciu dla pieszych przy cmentazu prz), ul.
Koscielnej oraz oznakowania poziomego. podobna sy.tuacja dotyczy wielu ulic w Michelinie
i mam nadzieig, ze uda sig podi46 odpowiednie kroki aby to z:mienii, tym samym proszg pana

Prezydenta o interwencjg w tej sprawie.

Zal4cmik: fotografia.
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